
 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

Ασκήσεις 

 

1. Σχηματίστε τον Αόριστο στην Ενεργητική και στην Παθητική φωνή, 

των παρακάτω ρημάτων. 

 

ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ 

ΕΝΕΡΓ.ΦΩΝΗΣ 
ΑΟΡΙΣΤΟΣ ΕΝΕΡΓ. ΦΩΝΗΣ ΑΟΡΙΣΤΟΣ ΠΑΘΗΤ. ΦΩΝΗΣ 

μιλώ   

κρατώ   

μηνώ   

φιλώ   

ρωτώ   

πατώ   

μεθώ  -------- 

παρατηρώ   

τιμώ   

 Τα ρήματα που τονίζονται στο ώ στην ενεργητική φωνή (π.χ. μιλώ, αγαπώ, 

απαντώ) γράφονται με η στην Ενεργητική και στην Παθητική φωνή. 

 π.χ.:   αγαπώ - αγάπησα - θα αγαπήσω - έχω αγαπήσει 

  αγαπιέμαι - αγαπήθηκα - θα αγαπηθώ - έχω αγαπηθεί 

 Εξαιρέσεις: μηνώ - μήνυσα - θα μηνύσω - έχω μηνύσει 

         μεθώ - μέθυσα - θα μεθύσω - έχω μεθύσει 
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